

Viktoriia Yurchenko

EECA Chapter Secretary-Treasurer

Viktoriia Yurchenko (Oslo, Norway) is a founder of the I Sing Conscious Singing Studio, a vocal coach and singer, an ideological inspirer, and an author of educational programs.

She began her career at 4 in a children's collective, where she studied singing and dancing. Until adulthood, she performed as a show group member, as part of duets, quartets, quintets, and solo performances.

In 2013, she decided to study singing professionally and became a student at the Donetsk Conservatory. She graduated from the Glier Kyiv Institute of Music, with honors five years later. However, the thirst for knowledge inspired Viktoriia to continue her studies to start teaching and gain confidence. She decided to study scientific knowledge from Estill Voice Training, received EFP certification, twice completed Refresher Courses with the highest score from the DIVA & IATS, a Vocal Rehabilitation Introductory Course, and a DoctorVox Voice Therapy Workshop.



Also, she is the manager at the DIVA & IATS and the secretary-treasurer of the NATS chapter.

Виктори́я Юрче́нко (Осло, Норвегия) – основательница студии осознанного пения I Sing, вокальный тренер и певица, идейный вдохновитель и автор учебных программ.

Свой путь начала в 4 года в детском коллективе, где училась петь и танцевать, до совершеннолетия выступала в качестве участницы шоу-группы, в составе дуэтов, квартетов, квинтетов и сольного исполнительства.

В 2013 году приняла решение профессионально изучать вокальное искусство и поступила в Донецкую консерваторию. Через 5 лет закончила Киевский институт музыки им. Р.М. Глиера с отличием. Но жажда знаний вдохновила Викторию на дальнейшее обучение с целью начать педагогическую деятельность и обрести уверенность в своих знаниях. Она решила подкрепить их научной базой от EVT, получив сертификацию EFP, дважды прошла Курсы повышения квалификации с наивысшим баллом от DIVA & IATS, Вводный курс в вокальную реабилитологию и тренинг DVT.

Параллельно является менеджером DIVA & IATS и секретарем-казначеем NATS.